



## Referat bestyrelsesmøde onsdag den 03.05.2023 kl 19.00 hos Torkild

- Kristiansbakken 24, 8660 Skanderborg.

Deltagere: Torkild Salling, Bjarne Rasmussen, Morten Rasmussen, Nicolai Løwenstein, Nicolai Brondt, Aske Brandtoft, Kai S. Munk (ref)

Afbud: ingen

Dagsorden:

1. Bestyrelsen konstitueres
  - a. Formanden bød de nye i bestyrelsen velkommen, og orienterede om den nye bestyrelses sammensætning.
  - b. Aske og Nicolai L er valgt for 1 år, da de afløser 2 bestyrelsesmedlemmer der har måttet trække sig før de var på valg.
2. Gennemgang af bestyrelsesmaterialer og adgang til Google drive.
  - a. Google drive adgang.
    - i. Torkild uddelte beskrivelse af oversigten over de dokumenter som pt ligger på Googl drive.
    - ii. Morten oprettede adgang til de 3 nye i bestyrelsen, og slettede de foregående bestyrelsesmedlemmers adgang.
  - b. Opsætning på nye medlemmers PC.
    - i. Dette er checket og ok.
  - c. Gennemgang af indholdet af google drive
    - i. Torkild gennemgik den overordnede i opdelingen på drevet og hvilke dokumenter der lå der.
  - d. Gennemgå retningslinjer
    - i. Dokumentet om retningslinjer blev gennemgået. Vi opdagede at udstyrslisten er indeholdt heri, men den har vi også som separat dokument – Kai følger op.
  - e. Skal vi fortsat have en opdeling i bestyrelsesopgaver og administrative opgaver ?
    - i. Det vedtog vi at vil vi fortsat gøre, netop for at de der har bedre tid kan udføre dette, medens de der fortsat er på arbejdsmarkedet skånes herfor.
  - f. Værdisæt
    - i. Vi gennemgik klubbens værdisæt som er lidt af ældre dato.
    - ii. På næste bestyrelsesmøde vil vi diskutere det for at få det opdateret.
  - g. Ansvarsfordeling og opgaver
    - i. Bestyrelsen ønsker at Claus Q fortsat står for presse og PR, da vi mener han er rigtig god hertil.
    - ii. Ansvarsfordelingen for bestyrelsesmedlemmerne blev aftalt og opdateret på hjemmesiden af Morten.
  - h. Eventuelt
    - i. Bestyrelsesmøderne vil fremover være afsluttet kl 22.00
3. Opfølgning på referat af 12.04.2023
  - a. Ingen kommentarer
4. Opfølgning på generalforsamlingen den 25. april
  - a. Deltagerantal var 30, 50% flere end året før.
  - b. Gode debatter og dejligt med opbakningen til bestyrelsen.



#### SKANDERBORG SKAKKLUB

- c. Tidspunkt for klubstart forbliver uændret kl 18.30.
  - d. Klubben holder åbent i juni men holder sommerferie i juli måned.
  - e. Udformning af kørepenge ved holdkampe på udebane.
    - i. Dette punkt følger vi op på næste møde.
5. Bestyrelsens mål for den kommende sæson i prioritetsorden.
- a. Vi vil så tidligt som muligt forsøge at skabe homogene hold til holdturneringen, også for at forsøge at skabe mulighed for holdånd for de enkelte hold.
  - b. Nikolai L vil overveje hvordan vi får involveret os med cityforeningen i Skanderborg for den vej igennem at skabe noget mere synlighed og involvering i skak.
  - c. Vi vil overveje at lave en opvarmningsturnering til holdturnering. På næste bestyrelsesmøde vil vi diskutere indhold og omfang.
  - d. Vi vil overveje hvordan vi også kan indføre mere flexible turneringsformer, således at spillere kan spille når de kan, og at nye spillere kan komme ind i løbende turneringer. Vi vil følge op på det på næste bestyrelsesmøde.
  - e. Vi vil vurdere hvordan vi kan lave en weekend med skak og socialt samvær.

#### Ting til orientering:

6. Europacuppen 2023 i Durres, Albanien
  - a. Der er sendt mail rundt til medlemmerne, også med et estimeret prisleje på 7.500-8.500 kr i egenbetaling herfor.
  - b. 2 har tilmeldt sig 12 har svaret at de ikke deltager. Deadline 1. maj.
  - c. Torkild har meldt til Arild Rimestad at vi ikke kan stille hold.
7. Konsultationsskak mod Silkeborg planlægger CQJ
  - a. Ansvarlig på dagen er Bjarne R.
  - b. Tidspunkt er aftalt til den 20. maj kl 11.00 ved Kulturhuset
  - c. Leif Møller Hansen er holdkaptajn.
8. Økonomi
  - a. Vi har søgt Damstahl om tilskud, og vi har fået svar at vi har fået 10.000kr i sponsorat. Morten har oprettet Damstahl som sponsor på vores hjemmeside.
  - b. Vi vil desuden søge Smukfest for tilskud, Torkild er ved at aftale møde hvor også Kai deltager.
9. Kandidater til fejring på vores jubilæumsfest:
  - Kandidat til Rodes pokal
    - Kandidat hertil har bestyrelsen besluttet og vi vil uddele den i September.
  - Kandidater til Buttenschøn Prisen
    - Bestyrelsen har valgt kandidaterne hertil, og vil uddele priserne til klubbens 100 års jubilæum den 10.juni.
  - Kandidat til Buttenschøn Pokalen.
    - Denne pris har bestyrelsen også besluttet en kandidat til og vi vil uddele den til klubbens 100 års jubilæum.
  - 1. holdets flotte 2.plads til DM vil vi også fejre på dagen. Nicolai B følger op herpå.
10. Næste møde:
  - a. 14.juni kl 19.00-22.00 hos Torkild